



认证证书

兹证明质量管理体系

安徽捷方电子有限公司

中国安徽省宣城市广德经济开发区科技创业园2#标准化厂房1层南侧&2层&3层 242200

经NSF-ISR评估，已建立的管理体系符合以下国际标准：

ISO 13485: 2016

认证范围：

医疗设备用电路板的生产

Sameer Vachani
Senior Director, NSF-ISR

证书编号：	C0687062-MD1
证书决定日期：	31-MAR-2023
证书颁发日期：	04-APR-2023
周期有效日期：	31-MAR-2023
证书到期日期*：	30-MAR-2026

签发人：

NSF International Strategic Registrations (NSF-ISR)
789 N. Dixboro Road, Ann Arbor, MI 48105 USA

授权注册和/或认可标志。此证书是NSF-ISR的财产，必须在要求时返还。

*公司定期进行符合性审核。要验证注册，请致电 (888) NSF-9000或访问我们的网站：www.nsf-ISR.org

此证书已根据英文证书进行翻译。如果版本之间存在冲突，则以英文版本为准





Certificate of Registration

This certifies that the Quality Management System of

Anhui Jiefang Electronics Co., Ltd.

South Side of 1st Floor, 2nd Floor, 3rd Floor, No. 2 Standardized Workshop,
Science and Technology Innovation Park, Guangde Economic Development Zone,
Xuancheng City, Anhui, 242200, China

has been assessed by NSF-ISR and found to be in conformance to the following standard(s):

ISO 13485: 2016

Scope of Certification:

Manufacturing of Printed Circuit Board Assembly for Medical Equipment

Sameer Vachani
Senior Director, NSF-ISR

Certificate Number:	C0687062-MD2
Certificate Decision Date:	31-MAR-2023
Certificate Issue Date:	04-APR-2023
Cycle Effective Date:	31-MAR-2023
Certificate Expiration Date*:	30-MAR-2026

Issued by:
NSF International Strategic Registrations (NSF-ISR)
789 N. Dixboro Road, Ann Arbor, MI 48105 USA

Authorized Certification and/or Accreditation Marks. This certificate is property of NSF-ISR and must be returned upon request.

*Company is audited for conformance at regular intervals. To verify certification call (888) NSF-9000 or visit our web site at www.nsf-isr.org

